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§ 2  

Svar på medborgarförslag 

Beslut 

Nämnden godkänner svaret på medborgarförslaget. 
 
Ärendet 

Medborgarförslaget har sin utgångspunkt i en iakttagelse av 

fulla och stökiga köande ungdomar utanför en restaurang i 

vårt område. 

 
Ärendets beredning  

Östermalms stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 11 oktober 2013. 

Dnr 2013-028-1.2.4. 

 
Beslutsgång 

Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 

 
Särskilt uttalande 

Ledamoten Birgit Marklund Beijer m.fl. (S) och ledamoten 

Jaime Barrios m.fl. (V) anmälde ett gemensamt uttalande. 

 

Medborgarförslaget belyser en mycket viktig fråga kring 

ungdomars alkoholvanor. Det finns en tillåtande attityd till 

alkohol i vår stadsdel tillsammans med ett generöst 

öppethållande på våra krogar som på lång sikt kan komma att 

innebära att en generös tillståndsgivning att allt flera 

ungdomar dras in i en spritkultur som för den enskilde och 

anhöriga kan medföra ett livslångt elände. Härtill kommer 

den omfattande handel med droger av olika slag som florerar 

i denna miljö. Ju mer man dricker desto sämre omdöme och 

vaksamhet. Därmed ökar också risken att hamna i drogträsket 

med bråk och misshandel som följd. 

 

De drogvaneundersökningar som genomförts bland ungdomar 

i Stockholms stad visar att alkoholkonsumtionen på 

Östermalm ligger klart över genomsnittet för Stockholms stad 

både när det gäller pojkar och flickor. Samarbetet som 

fungerar mycket bra mellan polismyndighet, fältassistenter 

och föräldravandrarna är en viktig grundbult till att stävja 

alkoholkonsumtionen bland våra ungdomar. Det är därför 

med viss förvåning som det i tjänsteutlåtandet framgår att 

ungdomscaféet i Engelbrektsskolan inte kommer att öppna 

utan ersättas av det nya Humlanhuset.       


